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Augšdaugavas novada pašvaldība 
Dome 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS  

 

Daugavpilī 
 
 

2023.gada 23.martā         Nr.20 
 
Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 9.00, Rīgas iela 2, Daugavpils    
Sēde atklāta plkst. 9.10. 

 

 

Sēdi vada: Vitālijs Aizbalts, attīstības komitejas priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Kristīne Vasiļevska, Kancelejas Protokolu daļas vecākās lietvedības  

   pārzines pienākumu izpildītāja 
 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: 
Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, 
Aleksejs Mackevičs, Dzintars Pabērzs 
 

 novada pašvaldības domes deputāti: 
Dainis Millers, Gunta Okmane 
 

 attālināti novada pašvaldības domes deputāti: 
Deniss Sarafaņuks, Regīna Tamane 
 

 novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Pēteris Dzalbe, Rita Jankovska, Diāna Laizāne, Olga Lukaševiča, Iveta Megne, Ināra 
Natarova, Andris Pļaskota 

 
 attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Irina Dudareva, Guntis Kaminskis, Milāna Loča, Olga Sokolovska, Kristīne Straume, Irēna 
Timšāne, Janita Zarakovska 
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 attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 
Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme 

 
 attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 

Mārīte Daņilova, Valentīna Gadzāne, Sofija Glūmāne, Betija Ivanova, Ināra Miglāne, Biruta 
Ozoliņa, Oksana Parfjonova, Vija Pļaskota, Nikolajs Poltavecs, Viktors Potjomkins, Jānis 
Proms, Ivars Sarmulis, Vladislavs Smeišs, Benita Štrausa, Ināra Ūbele, Brigita Vasiļevska 
 
 
Sēdē nepiedalās komitejas loceklis, deputāts Pāvils Kveders - pilda citus pamatdarba 
pienākumus. 
 

 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas 2022.-
2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2023.-2024.gadam aktualizāciju 

2.  Kārtība, kādā tiek piešķirts Augšdaugavas novada pašvaldības grants topošo un jauno 
uzņēmēju projektiem 2023.gadā 

 
 
Uzstājās: 

 
Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, piedāvā papildināt finanšu komitejas 

sēdes darba kārtību ar vienu papildjautājumu un izskatīt to kā attīstības komitejas sēdes 
darba kārtības pēdējo jautājumu. 

 
Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, deputāts, lūdz iekļaut komitejas sēdes darba 

kārtībā kā papildjautājumu par traktora iegādi Bebrenei. 
 
Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, uzskata, ka šis jautājums nav saistīts ar 

izskatāmajiem jautājumiem un piedāvā komitejas loceklim Viktoram Jasiņavičam atsaukt 
piedāvāto izskatīšanai jautājumu. 

 
Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, atsauc savu piedāvājumu iekļaut komitejas 

sēdes darba kārtībā papildjautājumu par traktora iegādi Bebrenei. 
 

Arvīds Kucins, komitejas loceklis, iepazīstina situāciju par traktora iegādei Bebrenei.   
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes attīstības komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 
(Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dzintars Pabērzs), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
Papildināt attīstības komitejas sēdes darba kārtību ar vienu papildjautājumu un 

izskatīt kā attīstības komitejas sēdes darba kārtības pēdējo jautājumu: 
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1. Informācija par pašvaldības īpašumā vai pārvaldījumā 
esošajām zemes vienībām, kas ir atlasītas virzīšanai nodošanai 
valstij, lai nodrošinātu valsts nekustamā īpašuma “Industriālais 
parks “Augšdaugava”” (kad.nr.44680010130, Līksnas pagasts) 
atsavināšanas procesu 

Ina Simanoviča – 
Īpašuma nodaļas 

vadītāja 

 
 

1. 
 

Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas 2022.-
2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2023.-2024.gadam aktualizāciju 
____________________________________________________________________ 

(Olga Lukaševiča, Vitālijs Aizbalts) 
  

Augšdaugavas novada pašvaldības domes attīstības komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 
(Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dzintars Pabērzs), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas 2022.-
2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2023.-2024.gadam aktualizāciju”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Olgai Lukaševičai, Attīstības 
pārvaldes Plānošanas nodaļas vadītājai. 
 

2. 
 

Kārtība, kādā tiek piešķirts Augšdaugavas novada pašvaldības grants topošo un jauno 
uzņēmēju projektiem 2023.gadā 

____________________________________________________________________ 
(Iveta Megne, Maigurs Krievāns, Viktors Jasiņavičs, Arvīds Kucins, Vitālijs Aizbalts)  

 
Uzstājās:  
 

Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, lūdz nolikumā labot neprecizitātes saistībā ar 
naudas summu rakstīšanu.  

 
Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, lūdz precizēt lēmuma projekta 6.punktu. 

 
 Deputāti apspriež grants piešķiršanu pagājušajā periodā, situāciju citos novados un 
pilsētā, kā arī grants piešķiršanas izdevīgās un neizdevīgās puses pašnodarbinātajām 
personām, saistībā ar algas un nodokļu maksāšanu.  
 

Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, interesējas, kā ir veicies ar grants 
piešķiršanu pagājušajā periodā un kāda situācija ir blakus novadiem un pilsētai, kādas 
summas tika piešķirtas? 
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Iveta Megne, Attīstības pārvaldes Projektu nodaļas vecākā komercdarbības 
speciāliste,  skaidro, ka summa pagājušajā periodā bija nedaudz mazāka - 16 000,00 euro, 
viena granta maksimālais atbalsts - 4 000,00 euro. Gribētāju bija daudz, bet uz otru kārtu 
tika atbalstīti tikai 4 projekti, no kuriem realizēts tikai 1 un atteicās 3 - dažādu apstākļu dēļ. 
Stāsta kādas summas tika ieplānotas grants piešķiršanai Daugavpils pilsētai un Gulbenei. 
Skaidro, ka grants lielums atkarīgs no tā, kāda darbība tiek plānota uzņēmējam. 

 
Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, interesējas, ja persona ir reģistrējusies kā 

pašnodarbinātā persona, kura nemaksā sev algu, vai var pretendēt uz grants saņemšanu? 
 

Iveta Megne, Attīstības pārvaldes Projektu nodaļas vecākā komercdarbības 
speciāliste, informē, ka jā, pašnodarbinātā persona arī var pretendēt saņemts grantu. 
Pašnodarbinātai personai jābūt reģistrētai novadā, tas ir obligāts nosacījums un turpmāk būs 
jāmaksā sev alga. 

 
Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, informē, ka sazinoties ar Uzņēmumu reģistru, 

tika noskaidrots, ka pašnodarbinātā persona var sev maksāt algu un arī visus nodokļus. Vai 
ir izdevīgi maksāt sev naudu?  
 

Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, skaidro, ka maksājot sev algu, 
pašnodarbinātai personai būs arī jāmaksā visus nodokļus un saņemot grantu 4 000,00 euro 
apmērā, tādejādi maksājot algu un visus nodokļus naudas aizies daudz vairāk un nav 
izdevīgi.  

Izsaka priekšlikumu akceptēt nolikuma projektu un virzīt uz domes sēdi ar 
nosacījumu, ka turpmāk jāskatās cik būs iesniegts projektu un cik atbalstīts. Gadījumā, jā 
būs atbalstīts mazāk projektu, nekā iesniegts, tad turpmāk vai jāpalielina atbalsta summa vai 
jāizdomā kādi citi vieglāki noteikumi. 

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes attīstības komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dzintars Pabērzs), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu 

“Kārtība, kādā tiek piešķirts Augšdaugavas novada pašvaldības grants topošo un jauno 
uzņēmēju projektiem 2023.gadā”, labojot nolikumā neprecizitātes saistībā ar naudas summu 
rakstīšanu un precizējot lēmuma projekta 6.punktu 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Ivetai Megnei, Attīstības pārvaldes 
Projektu nodaļas komercdarbības konsultantei. 

 
3. 
 

Informācija par pašvaldības īpašumā vai pārvaldījumā esošajām zemes vienībām, kas ir 
atlasītas virzīšanai nodošanai valstij, lai nodrošinātu valsts nekustamā īpašuma 
“Industriālais parks “Augšdaugava”” (kad.nr.44680010130, Līksnas pagasts)  

atsavināšanas procesu 
____________________________________________________________________ 

(Ina Simanoviča, Arvīds Kucins, Maigurs Krievāns, Pēteris Dzalbe, Reinis Līcis, Viktors 
Jasiņavičs, Vitālijs Aizbalts)  
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Uzstājās: 
 

Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, izskaidro jautājuma izskatīšanas iemeslu 
un būtību.  
 
Ina Simanoviča, Īpašuma nodaļas vadītāja, ziņo par zemes vienībām, kuras turpmāk plānots 
nodot valstij, lai nodrošinātu Industriālā parka “Augšdaugava” izveidošanu. 
 

Deputāti apspriež katras zemes vienības nodošanas iespējas un nepieciešamās 
darbības, kādas jāveic, lai sagatavotu zemes vienības nodošanai. 
 
Uzstājās: 
 

Vitālijs Aizbalts, komitejas priekšsēdētājs, lūdz informēt Zemkopības ministriju par 
izskatītajām un atbalstītajām zemes vienībām, pievienojot klāt lēmumu par iepriekš 
izskatītajām zemes vienībām. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes attīstības komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 
(Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dzintars Pabērzs), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
Pieņemt zināšanai sniegto informāciju par pašvaldības īpašumā vai pārvaldījumā 

esošajām zemes vienībām, kas ir atlasītas virzīšanai nodošanai valstij, lai nodrošinātu valsts 
nekustamā īpašuma “Industriālais parks “Augšdaugava”” (kad.nr.44680010130, Līksnas 
pagasts) atsavināšanas procesu. 

 
 
 

Sēdes slēgta plkst. 9.50. 
 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības  
domes attīstības komitejas  
priekšsēdētājs Vitālijs Aizbalts   
 
 
Kancelejas Protokolu daļas vecākās  
lietvedības pārzines pienākumu izpildītāja   Kristīne Vasiļevska 


